
Α Π Ο Σ Π Α Σ Μ Α 
Από το υπ’αριθ. 10/ 97 πρακτικό συνεδρίασης 

του Δημοτικού Συμβουλίου του Δήμου Βέροιας 
 

Αρ. απόφ.307/97 

                                                                            Π ε ρ ί λ η ψ η 
«Μη ανάκληση άδειας λειτουργίας και μη 
σφράγιση κατ/ματος υγειονομικού 
ενδιαφέροντος της  ΟΕ Λαβδάνης Χρ. κλπ». 

 
       Σήμερα 30 Ιουνίου του έτους 1997 ημέρα της εβδομάδας Δευτέρα και ώρα 
20:00 συνήλθε σε τακτική συνεδρίαση το Δημοτικό Συμβούλιο στην αίθουσα 
συνεδριάσεων του Δημοτικού κτιρίου της οδού Μητροπόλεως 47,  ύστερα από την 
με   ημερομηνία 26-6-1997 γραπτή πρόσκληση του κ. Προέδρου που δόθηκε σ’ 
όλους τους συμβούλους και παρέδρους σύμφωνα με τα άρθρα 94, 108 και 119 του 
ΔΚΚ. 
 Αφού διαπιστώθηκε ότι παραβρίσκεται ο Δήμαρχος και ότι υπάρχει νόμιμη 
απαρτία αφού επί συνόλου 25 μελών βρέθηκαν παρόντα  18 μέλη. 
 
Παρόντες                                  Απόντες                                        Παρόντες  
Πάρεδροι 

1. Κ.  Ασλάνογλου Κ. Βαφείδης Γ. Μπαλτζής 
2. Ι. Κουρουζίδης Κ. Πουλασουχίδης   
3. Μ. Ποτουρίδης Π. Καρασαββίδου   
4. Κ. Κόλβατζης Χ. Παπαγεωργίου    
5. Α. Δελαβερίδης Φ. Γαλανούδη-Τσανάκα   
6. Δ. Αδάμου Γ. Χιονίδης   
7. Θ. Τέτος Π. Αγαθαγγελίδης   
8. Ε. Λελεκάκης                                                        Απόντες Πάρεδροι 
9. Κ. Γκαβαϊσές   Λ. Χατζηγεωργίου 

10. Α. Μαρκούλης   Θ. Δεμερτζής 
11. Α. Καραντουμάνης     
12. Λ. Τάκης  
13. Ε. Παναγιωτίδης ΣΗΜΕΙΩΣΗ: Κατά  τη  συζήτηση  της  υπ’αριθ. 298/97 
14. Ο. Σιδηρόπουλος απόφασης  αποχώρησε   ο κ.  Κ.Κόλβατζης.  Κατά   τη 
15. Ε. Σοφιανίδης συζήτηση της   υπ’αριθ. 307/97 απόφασης  αποχώρησαν 
16. Β. Τσίλης οι κ.κ.   Α.Δελαβερίδης   και Α. Μαρκούλης.   Κατά τη 
17. Δ. Ζαμάνης συζήτηση της υπ’ αριθ. 311/97 απόφασης αποχώρησαν 
18. Μ. Αδαλόγλου οι κ.κ.  Ι.Κουρουζίδης και  Ε.Παναγιωτίδης.   Κατά  τη  

   συζήτηση της υπ’ αριθ. 318/97 απόφασης αποχώρησε ο 
   κ. Δ.Ζαμάνης. 
    
    
    
 



 Στη συνέχεια ο πρόεδρος εισηγούμενος το 7ο θέμα της ημερήσιας διάταξης  
έδωσε το λόγο στον Δήμαρχο ο οποίος είπε: 
 Το θέμα έρχεται από αναβολή επειδή υπήρχαν δύο ζητήματα. Το ένα ήταν 
πολεοδομικό και αφορούσε το θέμα της πυροπραστασίας δηλ. των κανόνων 
ασφαλείας του κόσμου που συγκεντρώνεται σ΄αυτό και το άλλο ήταν για την 
ουσιαστική παραβίαση, όπως αναφέρεται από τη δημ. αστυνομία, της άδειας 
λειτουργίας με την πώληση ποτών κλπ. 
 Σ’ ότι αφορά το θέμα της πυροσβεστικής υπηρεσίας έχει τακτοποιηθεί και 
έχουμε το από 27-6-97 έγγραφό τους σύμφωνα με το οποίο αναφέρει ότι η 
παραπάνω επιχείρηση συμμορφώθηκε με τις παρατηρήσεις μας που αναφέρονται 
στην (α) σχετική και συνεπώς ισχύει το προγενέστερο πιστοποιητικό 
πυροπροστασίας που εκδόθηκε  από την υπηρεσία μας για την παραπάνω επιχ/ση που 
εκδόθηκε την 1-7-96. 
 Σ’ οτι αφορά το δεύτερο ζήτημα θα υπάρξει η ύστατη προειδοποίηση του ΔΣ 
και η δική μου να συμμορφωθεί με την άδειά του.  
 Για το θέμα της πολεοδομικής διάστασης υπήρξε συμφωνία έγγραφη και 
μίσθωση από τους ιδιοκτήτες της διπλανής οικοδομής οι οποίοι έναντι ετησίου 
μισθώματος παραχώρησαν δικαίωμα δουλείας διόδου στην συγκεκριμένη επιχ/ση για 
να λειτουργεί η πόρτα ασφαλείας πυρασφάλειας που τοποθετήθηκε. Αυτό προς 
γνώσιν διότι καμία φορά φωνάζουμε και στη συνέχεια λένε Δήμαρχε ή ΔΣ πάρε εσύ 
την ευθύνη αλλά όταν είναι η δική τους ευθύνη ξέρουν να τραβούν την ουρά τους. 
 Συνεπώς εισηγούμαι να μη σφραγισθεί το συγκεκριμένο κατ/μα με βάση τα 
όσα είπα στην εισήγησή μου. 
 Πρόεδρος :Συμφωνεί το σώμα; 
 Σύμβουλοι : Ναι. 
 Το ΔΣ μετά διαλογική συζήτηση αφού έλαβε υπόψη: 
1.-Την εισήγηση και την πρόταση του Δημάρχου. 
2.-Την με αριθ. 262/97  προγενέστερη απόφασή του με την οποία αναβλήθηκε η 
λήψη απόφασης επί του παραπάνω θέματος για να προσκομίσουν οι ενδιαφερόμενοι 
το απαιτούμενο πιστοποιητικό πυροπροστασίας της Πυροσβεστικής Υπηρεσίας 
Βεροίας. 
3.-Το υπ’ αριθ. πρωτ. 1421 Φ. 704.10/27-6-97 έγγραφο της Πυροσβεστικής 
Υπηρεσίας Βεροίας με το οποίο μας γνωρίζει ότι ύστερα από επανέλεγχο που 
διενήργησε, διαπιστώθηκε ότι η επιχ/ση των Λαβδάνη Χρ. κλπ. συμμορφώθηκε με 
τιςδιατυπωθείσες παρατηρήσεις τους και συνεπώς ισχύει το υπ’ αριθ. 1449 Φ.701.24 
(676/95) πιστοποιητικό πυροπροστασίας που εκδόθηκε στις 1-7-1996. 
4.-Το υπ’ αριθ. πρωτ. 1537/30-6-97 έγγραφο του Π.Τ.Δ.Β. σύμφωνα με το οποίο 
ύστερα από αυτοψία που διενήργησε στην οικοδομή Τσοχανταρίδου Τζούλιας, στην 
οδό Κοντογεωργάκη αριθ. 3 στη Βέροια (ΟΤ 75) διαπιστώθηκε ότι δεν υπάρχει 
άνοιγμα στο κοινό όριο των ιδιοκτησιών και επομένως δεν υφίσταται πολεοδομική 
παράβαση. 
5.-Τις διατάξεις της παρ. 2 του αρ. 25 καθώς και του άρθρου 106 του ΠΔ 410/95 
(ΔΚΚ). 
 

Αποφασίζει Ομόφωνα 
 
 Εγκρίνει τη μη ανάκληση άδειας λειτουργίας και τη μη σφράγιση 
καταστήματος υγειονομικού ενδιαφέροντος της ΟΕ Λαβδάνης Χρ. κλπ. που 
λειτουργεί στη Βέροια επί της οδού Κοντογεωργάκη αρ. 3. 



 Το κατ/μα  θα συνεχίσει να λειτουργεί σύμφωνα με τους όρους που 
αναφέρονται στην σχετική άδεια που έχει εκδοθεί από τον Δήμο. 



 
 Η απόφαση έλαβε αυξ. αριθμό 307 / 1997 
..................................................................................................................................... 
 Αφού εξαντλήθηκαν τα θέματα της ημερήσιας διάταξης λύθηκε η συνεδρίαση 
συντάχθηκε το πρακτικό αυτό και υπογράφηκε ως εξής: 
 

Ο ΠΡΟΕΔΡΟΣ  ΤΑ  ΜΕΛΗ   
     
 Ι. Κουρουζίδης Ε. Παναγιωτίδης 

ΚΩΝ/ΝΟΣ  ΑΣΛΑΝΟΓΛΟΥ Μ. Ποτουρίδης Ο. Σιδηρόπουλος 
 Κ. Κόλβατζης Ε. Σοφιανίδης 

 Α. Δελαβερίδης Β. Τσίλης 
 Δ. Αδάμου Δ. Ζαμάνης 

Ο ΓΡΑΜΜΑΤΕΑΣ Θ. Τέτος Μ. Αδαλόγλου 
 Ε. Λελεκάκης   
 Α. Γκαβαϊσές   

       ΛΕΩΝΙΔΑΣ  ΤΑΚΗΣ Α. Μαρκούλης   
 Α. Καραντουμάνης   
     
     

 
 

Ακριβές απόσπασμα 
Βέροια 4-7-97 

        Ο Δήμαρχος  
 
 
 
 
 

      ΓΙΑΝΝΗΣ  ΧΑΣΙΩΤΗΣ 
 

 
 


